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Protokół Nr XXVII/2021 

XXVII Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 20 stycznia 2021 roku 

odbytej w trybie zdalnym. 

 

 

Rozpoczęcie sesji godz. 10:01 

 

1. Wiceprzewodnicząca Powiatu Tczewskiego – Alicja Gajewska otworzyła  

XXVII sesję Rady Powiatu Tczewskiego oraz odczytała poniższą informację: 

 

„Informuję, że obrady XXVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego są nagrywane, transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu. Udział w obradach jest jedno-

cześnie wyrażeniem zgody na upublicznienie swojego wizerunku. Treść klauzuli informacyjnej 

dotycząca przetwarzania danych osobowych jest umieszczona w zakładce „Ochrona danych". 

 

2. Na podstawie elektronicznych potwierdzeń obecności, Wiceprzewodnicząca stwierdziła 

prawomocność obrad. (obecnych 22 radnych - nieobecny Bogdan Badziong) 

 

3.  Zgłaszanie wniosków do porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu Tczewskiego  

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na interpelacje  

i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym 

7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

weterynaryjnego w powiecie tczewskim za rok 2020 

8. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego w sprawie działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2020 rok 

9. Rezolucja Rady Powiatu Tczewskiego w sprawie ogłoszenia roku 2021 „ROKIEM 

STEFANA  ŁASZEWSKIEGO” 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Tczewskim na lata 2021-2030 (druk Nr 1/2021) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego (druk 

Nr 2/2021) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Gdańsku skarg Wojewody Pomorskiego (druk Nr 3/2021) 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2021 rok (druk Nr 4/2021) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na działalność 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Pelplinie (druk Nr 5/2021) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty 

Tczewskiego (druk Nr 6/2021) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty 

Tczewskiego (druk Nr 7/2021) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk 

Nr 8/2021) 
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18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 9/2021) 

19. Interpelacje i zapytania 

20. Wnioski, oświadczenia i informacje 

21. Zakończenie obrad 

 

Radni nie wnieśli wniosków do porządku obrad, a więc Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że 

porządek obrad XXVII sesji został przyjęty. 

 

W międzyczasie do obrad sesji Rady Powiatu Tczewskiego dołączył radny Bogdan Badziong. 

 

4. Przyjęcie protokołów z XXVI sesji Rady Powiatu Tczewskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że do protokołu Nr XXVI/2020 dwie uwagi wniósł 

radny Roman Małecki. Pierwszą uwagę Wiceprzewodnicząca uwzględniła w całości i 

wprowadziła ją w aneksie do protokołu Nr XXVII/2020 o następującej treści: 

 

 na stronie siódmej wypowiedzi radnego Romana Małeckiego w drugim akapicie zdanie 

„zwrócił uwagę na brak okazji aby procedować na Komisji Budżetu i Finansów projekt 

powyższej uchwały” otrzymuje brzmienie: „zwrócił uwagę, że podobnie jak w punkcie 

jedenastym uchwała nie została zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów, z uwagi 

na fakt, że projekt uchwały dostarczono Radzie po posiedzeniu komisji i komisja nie miała 

możliwości, aby wydać swoją opinię na jej temat.”  

 

Wiceprzewodnicząca Rady, zwróciła uwagę na fakt, że projekty uchwał zostały dostarczone 

Radnym w terminie przewidzianym w Statucie Powiatu Tczewskiego, czyli na co najmniej siedem 

dni przed planowaną sesją.  

 

Drugiej uwagi o treści: „Roman Małecki zwrócił uwagę, że powodem jego głosowania w sprawie 

budżetu był między innymi fakt, że jego wniosek o wyasygnowanie środków na remont komendy 

policji został zignorowany. Wniosek został złożony ustnie na komisji oraz ponownie pisemnie przed 

następną komisją, następnie otrzymał kopię dziwnego wniosku Starosty o budowie nowej komendy.” 

Wiceprzewodnicząca Rady nie uwzględniła, ponieważ zapis w protokole o brzmieniu: „Radny 

Roman Małecki przekazał swoje zdanie na temat użyczeń laptopów, a także wyraził chęć zakupu 

sprzętu z własnych środków i poprosił o dane techniczne jakie powinien posiadać tablet. Na koniec 

odniósł się co do remontu Komendy Powiatowej Policji w Tczewie, o który wnioskował” zawiera 

streszczenie wystąpienia Pana Radnego, a proponowana przez niego treść odbiega od faktycznej 

wypowiedzi.  

 

W tym momencie Wiceprzewodnicząca Rady przypomniała, że protokół nie jest stenogramem, 

obrady Rady Powiatu Tczewskiego są transmitowane, a nagrania są udostępniane na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej oraz na stronie Starostwa Powiatowego, zatem całość wypowiedzi 

wszystkich Radnych i osób uczestniczących w sesji, znajdują się na nagraniu XXVI sesji Rady 

Powiatu Tczewskiego, który jest załącznikiem do protokołu.  

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że treść drugiej poprawki do protokołu została 

przekazana Radnym drogą elektroniczną i zgodnie z § 21 ust. 3 Statutu Powiatu Tczewskiego, 

Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia poprawki do protokołu 

w brzmieniu zgłoszonym przez radnego Romana Małeckiego. 
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Wyniki głosowania: 

Obecnych 22 Radnych (nieobecny: radny Tomasz Kajzer, natomiast Radny Adam Kucharek nie brał 

udziału w głosowaniu)  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że poprawka Pana Radnego Romana Małeckiego została 

przyjęta większością głosów.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXVI sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

został przyjęty z przegłosowaną poprawką. 

 

 

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie zostało wysłane drogą elektroniczną 

i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. 

 

Radny Piotr Odya zapytał, czy dokładny wykaz z podziałem na wnioskowane i przydzielone 

kwoty dot. podziału dofinansowania przeznaczonego dla klubów jest w trakcie przygotowania. 

 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

11 6 4 1 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
13. Makać Gabriela PRZECIW 

2. Badziong Bogdan PRZECIW 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej PRZECIW 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja PRZECIW 16. Odya Piotr 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof PRZECIW 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam OBECNY 22. Tomaszewska Wiesława PRZECIW 

11. Kulas Jan 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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Radny Jan Kulas zapytał, o konsultacje ze Stowarzyszeniem Metropolitalnym Gdańsk – Sopot – 

Gdynia. 

 

Radny Witold Sosnowski zapytał jakie zadania realizowane przez Wydział Komunikacji i Dróg 

przeniesiono do Wydziału Inwestycji, a także o ilość przeniesionych pracowników do Wydziału 

Inwestycji w związku z tą zmianą. 

 

Radna Barbara Kamińska zapytała, czy w sprawie ogłoszenia konkursu na prowadzenie placówki 

opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego, skończyła się umowa, czy jest to oferta na dodatkową 

formę opieki typu rodzinnego. Zapytała również, czy przebudowa kanalizacji sanitarnych w 

Zespole Szkół Technicznych przy ulicy Sobieskiego 10 jest nową inwestycją czy realizowaną w 

ramach wieloletniego projektu „Postaw na dobry zawód”. 

 

Radny Piotr Odya w związku z wypowiedzią Pana Starosty Tczewskiego na temat ewentualnej 

konserwacji zapytał, czy Radni mogą otrzymać do wglądu protokół lub ekspertyzy Zakładu Usług 

Komunalnych za przeprowadzenie napraw lub usługi sprawdzenia sprzętu po byłym Powiatowym 

Zarządzie Dróg. 

 

Starosta Tczewski w odpowiedzi na:  

 

 pytania radnego Piotra Odya, poinformował że materiały dot. podziału dofinansowania w 

najbliższym czasie zostaną przekazane. Starosta Tczewski poinformował, że w Zakładzie 

Usług Komunalnych nie dokonywano żadnych napraw sprzętu, a jedynie oględziny, a także 

dodał, że po uwadze Radnego Adama Kucharka, sprzęt został przewieziony do bazy 

starostwa przy ulicy Armii Krajowej,  

 pytanie radnego Jana Kulasa, poinformował że nie uczestniczył w konsultacjach ze 

Stowarzyszeniem Metropolitalnym Gdańsk – Sopot – Gdynia, 

 pytanie radnego Witolda Sosnowskiego, poinformował że pełna odpowiedź zostanie 

przekazana na piśmie, 

 pytania radnej Barbary Kamińskiej, poinformował że odpowiedź na pierwsze pytanie dot. 

konkursu na prowadzenie placówki, zostanie przekazana na piśmie, zaś przebudowa 

kanalizacji jest nową inwestycją,  

 

Radny Piotr Odya przypomniał, że Zakład Usług Komunalnych otrzymał sprzęt w celu 

sprawdzenia i konserwacji, w związku z tym Radny poprosił o protokół lub informację na ten temat. 

 

Radny Witold Sosnowski zapytał, czy wszystkie zadania po dawnym PZD zostały przekazane do 

Wydziału Inwestycji i Remontów i jakie były przyczyny zmiany decyzji Zarządu Powiatu 

Tczewskiego w sprawie dokonania ostatnich zmian w wydziałach inwestycji oraz komunikacji. 

 

Radny Jan Kulas zapytał, jak w czasie pandemii wyglądają konsultację i współpraca z sąsiednimi 

powiatami. 

 

Starosta Tczewski w odpowiedzi na: 

 

 wypowiedź radnego Piotra Odya, poinformował że nie użył dzisiaj słów „że nie były 

konserwowane”, tylko „nie były naprawiane”, dodał również, że sprawdzi czy był 

sporządzony protokół i odpowiedź wyślę w najbliższym czasie, 

 pytanie radnego Witolda Sosnowskiego, poinformował że powodem ostatnich zmian 

dokonanych w wydziałach inwestycji i komunikacji jest lepsze funkcjonowanie, natomiast 

dokładną rozpiskę Radny otrzyma na piśmie,  

 pytanie radnego Jana Kulasa, poinformował że współpraca ze Stowarzyszeniem 

Metropolitalnym i sąsiednimi powiatami jest bardzo dobra, a wszelkie spotkania, z uwagi na 
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panującą epidemię odbywają się w małym gronie lub online. 

 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na 

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała informację dotyczącą złożonych interpelacjach oraz 

odpowiedziach na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

 

7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

weterynaryjnego w powiecie tczewskim za rok 2020. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

zakresie zapewnienia bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie tczewskim za rok 2020 

została przyjęta. 

 

8. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego w sprawie działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2020 rok. 

 

Radny Jan Kulas poinformował, że Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 

pozytywnie i jednomyślnie zaopiniowała obie informacje.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że sprawozdanie Starosty Tczewskiego w sprawie 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2020 rok została przyjęta. 

 

9. Rezolucja Rady Powiatu Tczewskiego w sprawie ogłoszenia roku 2021 „ROKIEM 

STEFANA  ŁASZEWSKIEGO”. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt rezolucji w sprawie ogłoszenia roku 2021 

„ROKIEM STEFANA ŁASZEWSKIEGO” wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny Roman Małecki stwierdził, że jest to bardzo dobry wybór oraz zwrócił się z prośbą o 

dokonanie cyklu prelekcji na temat działalności Wojewody Stefana Łaszewskiego dla uczniów 

ze szkół powiatowych. 

 

Radny Dariusz Godlewski zwrócił się z prośbą, aby konkretnie i jak najszybciej przedstawić 

Radnym plan rozpropagowania „Roku Stefana Łaszewskiego”. 

 

Radny Jan Kulas  podziękował Radnym za zainteresowanie inicjatywą oraz zaapelował o 

współpracę z organizacjami i samorządami regionalnymi w kwestii przygotowania „Roku 

Stefana Łaszewskiego”. 

 

Radna Barbara Kamińska przypomniała, że już rok wcześniej była rozważana kandydatura 

„Stefana Łaszewskiego” jako patrona roku Powiatu Tczewskiego i wyraziła zadowolenie, że 

Radni wrócili do tego tematu w tym roku. Wiceprzewodnicząca Rady dodała, że propozycja 

„Stefana Łaszewskiego” jako patrona pojawiła się również dwa lata temu. 

 

Radny Bogdan Badziong  poinformował, że samorząd gminy Pelplin na najbliższej sesji 

zamierza przyjąć uchwałę w sprawie ustanowienia roku 2021 „Rokiem Stefana Łaszewskiego”, 

stąd wiele inicjatyw można podejmować wspólnie. Dodał, że działania w zakresie tej inicjatywy 

powinny być głównie w obszarze edukacyjnym, aby młodzież mogła się zapoznać z historią 

pierwszego Wojewody Pomorskiego. 

 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
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rezolucji Rady Powiatu Tczewskiego w sprawie ogłoszenia roku 2021 „ROKIEM STEFANA 

ŁASZEWSKIEGO”. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych (Radny Adam Kucharek nie brał udziału w głosowaniu) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że rezolucja Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 20 stycznia 

2021 roku w sprawie ogłoszenia roku 2021 „ROKIEM STEFANA ŁASZEWSKIEGO” została 

podjęta jednogłośnie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Tczewskim na lata 2021-2030. (druk Nr 1/2021) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, o pozytywnych opiniach Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych oraz Lokalnego Zespołu Koordynującego Realizację 

Narodowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2017-2022. Następnie 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o opinię komisję zdrowia.  

 

Radny Jan Kulas przedstawił pozytywną (jednomyślną) opinię Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Prorodzinnej do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Tczewskim na lata 2021-2030. 

 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

22 0 0 1 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam OBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA  
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uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Tczewskim na lata 2021-2030. (druk Nr 1/2021) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o problemach technicznych Radnego Adama Kucharka. 

Po konsultacji, dodała że Radny jest obecny, ale nie bierze udziału w głosowaniu.  

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych (Radny Adam Kucharek nie brał udziału w głosowaniu) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/180/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Tczewskim na lata 2021-2030 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego. (druk 

Nr 2/2021)  

 

Radny Jan Kulas zawnioskował o dziesięciominutową przerwę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła dziesięciominutową przerwę. W trakcie przerwy 

Wiceprzewodnicząca poinformowała o przedłużeniu przerwy. Przerwa trwała od 11:12 do 11:43. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji o 11:43 i poinformowała, że w Starostwie 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

22 0 0 1 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam OBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA  
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Powiatowym jest przygotowane dodatkowe pomieszczenie oraz komputer dla Radnych, którzy 

mają problemy techniczne.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady powróciła do pkt. 11 porządku obrad i zwróciła się z prośbą o opinię 

Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, jednak wobec problemów z nawiązaniem 

połączenia z Przewodniczącym komisji, oddała głos radnemu Romanowi Małeckiemu. 

 

Radny Roman Małecki stwierdził, że Powiat Tczewski zbyt pochopnie wyzbywa się majątku 

powiatowego, który w tym momencie się nie przydaje, co często powoduje zaniżanie ceny. Radny 

zwrócił się z prośbą, aby przemyśleć ten problem i znaleźć jego rozwiązanie. 

 

Radny Adam Kucharek poinformował, że Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

nie opiniowała projektu ww. uchwały. 

 

Radna Barbara Kamińska zwróciła się z prośbą do Starosty Tczewskiego o wytłumaczenie 

projektu tej uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Starosta Tczewski w odpowiedzi na pytanie Radnej Barbary Kamińskiej, wytłumaczył że 

najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż nieruchomości, a jeśli to się nie uda to wydzierżawienie ze 

względu na jego niefunkcjonalność oraz na duże koszty jego utrzymania. Starosta dodał, że aby 

wszcząć odpowiednie procedury, potrzebna jest zgoda Rady na sprzedaż. 

 

Radny Jan Kulas stwierdził, że nad tematem sprzedaży trzeba się zastanowić oraz skonsultować 

się z odpowiednimi ludźmi, pracującymi na miejscu. 

 

Starosta Tczewski oznajmił, że osobiście prowadził oględziny całego budynku oraz prowadził 

konsultację z przedstawicielami, pracującymi w budynku. Starosta stwierdził, że całe postepowanie 

jest podyktowane w trosce o ludzi, którzy tam pracują, a także dodał, że na definitywną sprzedaż 

przyjdzie jeszcze czas.  

 

Radny Jan Kulas złożył wniosek formalny o przeniesienie projektu uchwały na następną sesję 

Rady Powiatu Tczewskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady, wytłumaczyła że wniosek formalny o przełożenie, jest zmianą w 

porządku obrad, a zgodnie z § 11 ust. 3 pkt 2 Statutu Powiatu Tczewskiego z wnioskiem o 

uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić przewodniczący Rady, ¼ 

ustawowego składu rady, komisji, klubu radnych lub Zarządu, stąd nie może być to wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad. Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała Radnemu kilka 

minut przerwy, aby formalnie wniosek mógł spełnić wymóg statutowy. Radny Jan Kulas zgodził 

się i poprosił o kilka minut przerwy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła dziesięciominutową przerwę. Przerwa od 12:00 do 12:10. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji o godzinie 12:10, a następnie zwróciła się do 

Radnego Jana Kulasa odnośnie zmiany porządku obrad.  

 

Radny Roman Małecki poparł wniosek Radnego Jana Kulasa, zaś Wiceprzewodnicząca Rady 

oznajmiła, aby Radni chcący poprzeć wniosek, poprosili o głos, tak jak w przypadku Radnego 

Romana Małeckiego.  

 

Radna Barbara Kamińska w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, złożyła wniosek o 

zmianę porządku obrad i poprosiła o głosowanie.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady przyjęła wniosek i zarządziła głosowanie nad zmianą porządku 
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obrad poprzez usunięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy ul. Wojska 

Polskiego (druk Nr 2/2021) z porządku obrad XXVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 20 stycznia 

2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy ul. Wojska Polskiego (Druk Nr/2021) została 

zdjęta z porządku obrad XXVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Gdańsku skarg Wojewody Pomorskiego. (druk Nr 3/2021) 

 

Radny Roman Małecki zaproponował, aby odczytać skargę od Wojewody Pomorskiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby, gdyż wszyscy Radni te 

skargi otrzymali i mieli czas, aby się z nimi zapoznać. 

 

Radny Dariusz Godlewski wyraził zdziwienie, że skarga od Wojewody Pomorskiego nie została 

przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do zaopiniowania. Wiceprzewodnicząca Rady 

odpowiedziała, że ta skarga nie dotyczy działań Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

12 10 1 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela PRZECIW 

2. Badziong Bogdan PRZECIW 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej PRZECIW 15. Modrzejewski Marek PRZECIW 

4. Gajewska Alicja PRZECIW 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar PRZECIW 

6. Kajzer Tomasz PRZECIW 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof PRZECIW 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
PRZECIW 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr PRZECIW  
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Radny Jan Kulas poprosił, aby uszanować propozycję radnego Romana Małeckiego i przeczytać 

co najmniej jedną skargę, aby jej treść została przekazana mieszkańcom powiatu tczewskiego. 

Radny Witold Sosnowski poinformował, że od początku miał wątpliwości związane z procedurą 

otwierania kopert. Radny uważa, że powinny być otwierane podczas sesji, a nie przed sesją. Radny 

dodał, aby odrzucone uchwały przez Wojewodę Pomorskiego zostały podjęte raz jeszcze na 

następnej sesji. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że procedura została Radnym 

przedstawiona siedem dni przed sesją i poinformowała, że Radny Witold Sosnowski nie zgłosił 

żadnej uwagi. Wiceprzewodnicząca wyjaśniła, że Wojewoda Pomorski ma prawo unieważnić każdą 

uchwałę w ciągu 30 dni i złożyć skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, który 

rozstrzygnie tę sprawę. Wiceprzewodnicząca Rady dodała, że takie sytuacje się już zdarzały, nawet 

za poprzedniej kadencji.  

 

Radny Stanisław Smoliński przychylił się do prośby Radnego Romana Małeckiego, aby treść 

skargi została odczytana. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że wszystkie skargi zostaną 

dołączone jako załącznik do protokołu XXVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego, a więc mieszkańcy 

powiatu tczewskiego będą mieli okazję się z nimi zapoznać.  

 

Radny Roman Małecki zapytał czy powodem braku chęci odczytania skargi jest fakt, że 

zarzucono Wiceprzewodniczącej błąd i ponownie poprosił o odczytanie skargi, aby zapoznać się z 

argumentacją Wojewody Pomorskiego. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że Wojewoda 

Pomorski zaskarżył uchwałę Rady Powiatu Tczewskiego, a nie Wiceprzewodniczącą. Radny 

Roman Małecki odpowiedział, że mieszkańcy powiatu tczewskiego mają prawo wiedzieć jakie 

konkretne są zarzuty Wojewody Pomorskiego. 

 

Radny Jan Kulas ponownie poprosił o odczytanie treści skargi. 

 

Radny Waldemar Pawlusek poprosił, aby uchwała została przez Radnych podjęta ponieważ to jest 

jedyna droga aby rozstrzygnąć ten spór. 

 

Radny Dariusz Godlewski przychylił się do prośby Radnego Romana Małeckiego, aby odczytać 

treść co najmniej jednej skargi, aby mieszkańcy powiatu tczewskiego, oglądający sesję wiedzieli o 

co chodzi.  

 

Radna Gabriela Makać wytłumaczyła, że jedyną drogą przekazania skarg do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego jest podjęcie tej uchwały. Dodała również, że Radni nie mają nic do 

ukrycia i poprosiła Wiceprzewodniczącą o przeczytanie treści co najmniej jednej skargi.  

 

Radny Witold Sosnowski zaproponował, aby nie czekać na rozstrzygnięcie sądu i podjąć te 

uchwały jeszcze raz. Dodał, że warto przeczytać najważniejsze fragmenty skargi, aby znać sedno 

sprawy.  

 

Radna Barbara Kamińska zwróciła uwagę, że nie często się zdarza aby uchwały były zgłaszane 

przez Wojewodę Pomorskiego i trafiały do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Radna dodała, 

że harmonogram sesji został Radnym tylko przedstawiony, beż żadnej wzmianki o tym czy można 

zgłaszać jakieś uwagi. Radna uważa, że warto przeczytać treść uzasadnienia tej skargi. 

Wiceprzewodnicząca Rady przypomniała, że była to druga sesja korespondencyjna, a zarazem 

pierwsza w której Wojewoda Pomorski zaskarżył uchwały. Wiceprzewodnicząca poinformowała, że 

sesja korespondencyjna zaczyna się, w momencie gdy Radny podpisuję listę obecności i potwierdza 

odbiór materiałów.  

 

Radny Waldemar Pawlusek przypomniał, że Powiat Tczewski jest tylko organem, który ma 

przekazać drogą uchwały skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, mający rozstrzygnąć 

spór.  Radny zgodził się z Radną Gabrielą Makać o rozpatrzenie prośby i przeczytanie treści skargi. 
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Radny Witold Sosnowski poinformował że, nie chodzi tylko o przekazanie skarg do sądu 

administracyjnego ale także o udzielenie odpowiedzi na tą skargę oraz zapytał jak będzie 

sporządzona ta odpowiedź i kto będzie reprezentował Powiat Tczewski w tej sprawie. 

Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że organ który był skarżony, przesyła całą 

dokumentację wraz z odpowiedzią w terminie 30 dni od dnia otrzymania skargi. 

 

Radny Marek Modrzejewski  przypomniał, że o trybie korespondencyjnym Radni rozmawiali i 

dyskutowali kilka miesięcy temu, jeszcze przed pierwszą sesją korespondencyjną. Dodał, że warto 

przeczytać treść skargi, gdyż wszystkie działania Rady Powiatu Tczewskiego są jawne.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady potwierdziła, że odczyta całą treść skargi, zaznaczając że Rada nie ma 

nic do ukrycia. Wobec braku dalszych zgłoszeń, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała całą treść 

skargi Wojewody Pomorskiego. Po odczytaniu skargi, Wiceprzewodnicząca poinformowała, że 

treść kolejnych dwóch skarg jest identyczna. 

 

Radny Marek Modrzejewski wytłumaczył, że Wojewoda Pomorski nie zakwestionował treści 

podjętych uchwał, a jedynie tryb w którym zostały one podjęte. Radny zwrócił uwagę, że podczas 

poprzedniej sesji korespondencyjnej, odbywającej się w kwietniu, Wojewoda Pomorski nie 

zakwestionował żadnej uchwały.   

 

Radny Dariusz Godlewski poprosił radcę prawnego, aby wytłumaczył na jakiej podstawie prawnej 

sesje Rady Powiatu Tczewskiego odbywają się w trybie zdalnym, a nie stacjonarnym. 

Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że przepisy dotyczące zwołania sesji w trybie zdalnym 

były wielokrotnie przytaczane oraz poinformowała, że obostrzenia oraz restrykcje zostały 

przedłużone do końca stycznia. Następnie Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt 

odpowiedzi na skargę. 

 

Radny Jan Kulas podziękował za obszerne informacje. 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku 

skarg Wojewody Pomorskiego. (druk Nr 3/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

15 1 7 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman PRZECIW 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

5. Godlewski Dariusz 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 
17. Pawlusek Waldemar ZA 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/181/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gdańsku skarg Wojewody Pomorskiego (druk Nr 3/2021) została podjęta 

większością głosów. 

 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2021 rok (druk Nr 4/2021) 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok. (druk Nr 4/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

6. Kajzer Tomasz 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 
18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

21 0 2 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/182/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2021 rok (druk Nr 4/2021) została podjęta większością 

głosów. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na działalność 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Pelplinie (druk Nr 5/2021) 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na działalność Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Pelplinie. (druk Nr 5/2021) 

 

Wyniki głosowania:  

Obecnych 23 Radnych (Radny Tomasz Kotlenga nie brał udziału w głosowaniu) 

 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

22 0 0 1 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz OBECNY 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/183/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi 

na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Pelplinie (druk Nr 5/2021) została podjęta 

jednogłośnie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty 

Tczewskiego (druk Nr 6/2021) 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty Tczewskiego. (druk Nr 

6/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/184/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność 

Starosty Tczewskiego (druk Nr 6/2021) została przyjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty 

Tczewskiego (druk Nr 7/2021) 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

20 0 3 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA  
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Radny Roman Małecki poruszył temat decyzji niezgodnej z wolą wnioskującej. Radny zapytał czy 

można pomóc Wnioskującej pozytywnie rozstrzygnąć tę sprawę. 

 

Radny Dariusz Godlewski odpowiedział, że Skarżąca aby naprawić ta sytuację, powinna 

ponownie wszcząć procedury.   

 

Radny Adam Kucharek poprosił o uzupełnienie dotyczące rodzaju pisma, które Skarżąca 

podpisała. 

 

Radna Gabriela Makać  wytłumaczyła, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji poświęciła bardzo 

dużo czasu nad przygotowaniem uchwały dotyczącej tej skargi. Radna uznała, że skarga powinna 

zostać oddalona.  

 

Radny Dariusz Godlewski poinformował, że głosowanie nad tą skargą nie było jednogłośne. W 

odpowiedzi dla radnego Adama Kucharka, Radny oznajmił, że komisja otrzymała dobrze 

opracowaną opinię od Wydziału Geodezji, w której chodziło o kwestie zagospodarowania działki. 

 

Radny Marek Modrzejewski wyjaśnił, że komisja nie dopatrzyła się żadnego błędu ze strony 

pracowników urzędu, dodając że komisja pytała o możliwość wspomożenia Wnioskującej.  

 

W związku z brakiem kolejnych uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność Starosty 

Tczewskiego. (druk Nr 7/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych (Radny Tomasz Kajzer nie brał udziału w głosowaniu)  

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

18 1 3 1 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman PRZECIW 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz OBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. 
Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/185/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie zbadania zasadności skargi na działalność 

Starosty Tczewskiego (druk Nr 7/2021) została podjęta większością głosów. 
 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk Nr 

8/2021) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o autopoprawce Zarządu Powiatu Tczewskiego do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok. 

Wiceprzewodnicząca dodała, że autopoprawka została przesłana Radnym drogą 

elektroniczną oraz poprosiła Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o 

przedstawienie opinii.  

 

Radny Tomasz Kajzer poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad 

autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 

2021 rok. (druk Nr 8/1/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

15 0 8 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří WSTRZYMUJĘ 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk Nr 8/1/2021) została podjęta większością głosów. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok. (druk Nr 8/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/186/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
21. 

Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

15 1 7 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří PRZECIW 

9. Kotlenga Tomasz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
21. 

Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  
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2021 rok (druk Nr 8/2021) została podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 9/2021) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała o autopoprawce Zarządu Powiatu Tczewskiego do 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 

21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego 

na lata 2021-2036. Wiceprzewodnicząca dodała, że autopoprawka została przesłana Radnym 

drogą elektroniczną oraz poprosiła Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o 

przedstawienie opinii. 

 

Radny Tomasz Kajzer poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 

uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2021-

2036 wraz z autopoprawką. Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały.  

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad 

autopoprawką do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036.  (druk Nr 9/1/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

16 0 7 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
21. 

Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
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Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 

9/1/2021) została podjęta większością głosów. 

 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 

grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na 

lata 2021-2036.  (druk Nr 9/2021) 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/187/2021 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 20 stycznia 2021 roku zmieniająca uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu 

Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036 (druk Nr 9/1/2021) została podjęta większością głosów. 

 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ OBECNY NIEGŁOSUJĄCY 

16 0 7 0 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

7. Kamińska Barbara 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Sosnowski Witold 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Kotlenga Tomasz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
21. 

Taraszkiewicz – Gurzyńska 

Maria 
ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

12. Łaga Piotr ZA  
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19. Interpelacje i zapytania 

 

Radny Adam Kucharek zapytał kto wchodzi w skład komisji przetargowej dotyczącej sprzedaży 

sprzętu po byłym Powiatowym Zarządzie Dróg oraz w jaki sposób wybrano członków tej komisji. 

Radny poprosił, aby na Komisję Bezpieczeństwa i Porządku zawiadamiano go mailowo.   

 

Radny Roman Małecki zapytał, dlaczego jego interpelacja z sierpnia nie została odczytana w 

całości oraz, poruszył temat złego odśnieżania w miejscowości Bałdowo. Radny dodał, że 

mieszkańcy Bałdowa zwracają uwagę na nieodśnieżone chodniki oraz przystanki autobusowe, które 

sami muszą odśnieżać.  

 

Radny Dariusz Godlewski poprosił o opinię radcę prawnego odnośnie przepisu zabraniającego 

przeprowadzenia sesji w trybie stacjonarnym oraz o podanie podstaw merytorycznych dotyczących 

odwołania członka Rady Nadzorczej Szpitali Tczewskich S.A. 

 

Radny Witold Sosnowski odniósł się do przesyłania skarg do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego drogą mailową, dzięki temu nie byłoby tak obszernej dyskusji 

 

 

20. Wnioski, oświadczenia i informacje 

 

Radny Stanisław Smoliński poparł wniosek Radnego Dariusza Godlewskiego dotyczący opinii 

prawnej radcy prawnego na temat przepisu zabraniającego przeprowadzenia sesji w trybie 

stacjonarnym oraz zapytał Wiceprzewodniczącą kiedy zamierza zwołać sesję w trybie stacjonarnym.  

 

Radny Adam Kucharek zwrócił uwagę, że nie otrzymał odpowiedzi na pytania, które zadał w 

poprzednim punkcie. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że odpowiedzi będą udzielone w 

formie pisemnej. 

 

Radny Marek Modrzejewski poprosił aby pod obrady komisji trafiały te projekty uchwał, które 

należą do jej merytorycznego zakresu. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że wszystkie 

projekty uchwał trafiły do Radnych w odpowiednim terminie przed sesją. 

 

Radny Waldemar Pawlusek poruszył temat projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Powiatu Tczewskiego, położonych w Tczewie przy 

ul. Wojska Polskiego. 

 

Radny Roman Małecki poparł wniosek Radnego Dariusza Godlewskiego dotyczący opinii radcy 

prawnego na temat przepisu zabraniającego przeprowadzenia sesji w trybie stacjonarnym. Radny 

poruszył temat odrzuconego wniosku z propozycją zaproszenia Komendanta Powiatowej Policji na 

sesję i omówienia remontu części budynku Komendy Powiatowej Policji w Tczewie.  

 

Radny Jan Kulas podziękował wszystkim Radnym, Zarządowi oraz Staroście Tczewskiemu oraz 

poprosił, aby Przewodniczący Klubów oddelegowali po jednej osobie do realizacji „roku Stefana 

Łaszewskiego”. 

 

Radny Witold Sosnowski odniósł się do wypowiedzi Radnego Waldemara Pawluska, dodając że 

sprzedaż budynku Domu Dziecka bardzo się różni od sprzedaży poprzednich budynków Starostwa, 

ze względu na obecnie funkcjonujące tam jednostki. 

 

Radny Dariusz Godlewski  zapytał o miesięczne koszty utrzymania obiektów po byłym Domu 

Dziecka.  

 

Radny Witold Sosnowski zapytał o powierzchnie zajmowane przez jednostki, funkcjonujące w 
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budynku,  a także o wielkość powierzchni o które wnioskują,   

 

Radny Waldemar Pawlusek podziękował Radnym Witoldowi Sosnowskiemu oraz Dariuszowi 

Godlewskiemu za merytoryczne głosy. 

 

Radny Stanisław Smoliński poprosił, aby Wiceprzewodnicząca po otrzymaniu opinii od radcy 

prawnego, poinformowała o decyzji zwołania sesji, na której zostanie wybrany nowy 

Przewodniczący Rady. Wiceprzewodnicząca Rady odpowiedziała, że na wszystkie pytania, 

odpowiedź będzie pisemna.  

 

Radny Dariusz Godlewski odniósł się do swojej poprzedniej wypowiedzi i dodał, że nie chcę by 

powtórzyła się sytuacja jak ze sprzętem po PZD, kiedy rzeczoznawca wycenił wyższą kwotę na 

sprzęt niż Powiat Tczewski.  

 

Starosta Tczewski odpowiedział Radnemu Dariuszowi Godlewskiemu, że rzeczoznawca wycenił 

inny sprzęt, niż ten o który mówi Radny Godlewski i poprosił aby nie udzielać takiej informacji 

ponieważ jest błędna. 

 

Radny Dariusz Godlewski powiedział, że jeśli podał nieprawdziwą informację to przeprasza za 

pomyłkę Starostę Tczewskiego.  

 

25. Zakończenie obrad 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Alicja Gajewska, w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknęła obrady XXVII Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

VI kadencji. 

 

Zakończenie sesji: godzina 14:13 

 

 

 

Protokół sporządził:        Zatwierdziła: 
 

   Artur Gliniewicz 

  

Wiceprzewodnicząca Rady 

/-/ Alicja Gajewska 

 

 

 

 

 

 

 

 


